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Openingstijden Citypastoraat 

 
Maandag: 13.00 - 15.00 uur 
Dinsdag: 13.00 - 15.00 uur 
Woensdag: 13.00 - 15.00 uur 

Donderdag: 13.00- 15.00 uur 
Vrijdag: 13.00 - 15.00 uur 
Zaterdag: 14.00 - 16.00 uur 

 

Vrede      

Is vrede hetzelfde als afwezigheid van oorlog? 
Staat vrede gelijk met ontwapening? 
Of zijn dat op zijn best voorwaarden om tot 
Werkelijke vrede te komen? 
Maar wat komt daarna? 
 
Wat is vrede? Misschien dit: 
Je niet alleen afvragen wat is goed voor je gezin, 
Je eigen levensstandaard, maar ook en vooral, 
Wat is goed voor een menswaardige 
samenleving, een leefbare stad. 
 
 

     Wie bezeten wordt door zijn bezit 
  Vergeet al gauw dat bezit nooit helemaal persoonlijk is. 
  De aarde is rijk, onze taak is niet 
  Daarvan te plukken maar ervan uit te delen. 
 
  Alleen dan zullen we solidair zijn met degenen 
  Die minder hebben, hier dichtbij en ver weg bij 
  Anders ontwikkelde volkeren. 
  Kortom: vrede is elkaar gevonden hebben over alle grenzen heen. 
   
  (van J. Beex) 
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Lieve vrijwilligers, bezoekers, bestuursleden en donateurs van het Oecumenisch 
Citypastoraat in Enschede, 
 
Met het kerstfeest en het einde van 2024 in zicht kunnen we terugblikken op een intensief jaar voor het 
Citypastoraat. Veel zaken zijn opnieuw opgepakt zoals een themadag en uitje voor de vrijwilligers, 
maandelijkse speciale activiteiten voor de bezoekers en de intervisie voor onze vrijwilligers. 
Sommige vrijwilligers namen afscheid maar gelukkig kwamen er ook nieuwe bij om het Citypastoraat voort 
te zetten. 
Als bestuur maken we een diepe buiging voor allen die het mogelijk maakten om het Citypastoraat 
draaiende te houden. Wij danken u allen en bovenal voor de fijne samenwerking. 
 
Voor het komende jaar hopen we dat er vanuit de protestante gemeente er een invulling komt voor de 
leegte die het vertrek van Ellen Sonneveld met zich meebracht en we willen als bestuur de contacten met 
onze vrijwilligers intensiveren. 
 
Allen nogmaals van harte bedankt en laten we onze prettige samenwerking in stand houden. 
Het bestuur wenst jullie allen fijne feestdagen en een gezond en gelukkig 2025. 
 
Namens bestuur Oecumenisch Citypastoraat, Gerrit Harms (voorzitter) 

 

  

Interview met een bezoeker van het Citypastoraat. 

Dit keer hebben we een interview met een trouwe bezoeker van van het Citypastoraat : Hans (71 jr) 
 
Hoe ben je in contact gekomen met het Citypastoraat? 
 
In die tijd dat ik er voor het eerst kwam was ik veel ziek en Gerrit (voorzitter) bracht me op het idee. Ik kreeg door 
de bezoeken aan het Citypastoraat meer afleiding en het gaf meer structuur aan mijn dag. Ik kan wel zeggen dat 
het eigenlijk mijn leven heeft veranderd. Ook nu denk ik nog ‘’even boodschappen doen na het Citypastoraat’’. 
 
Wat vond je bij het Citypastoraat? 
Ik vond er direct wat aardige mensen die ik lief vind zowel bij de vrijwilligers als bij de bezoekers. Er zijn een aantal 
mensen waar ik een goed gesprek mee kan hebben en dat vind ik fijn. 
Dankzij het Citypastoraat heb ik ook het schilderen ontdekt. In het schilderen ( schilderijen maken) kan ik van alles 
kwijt. De meeste van mijn schilderijen komen bij mijn kinderen terecht. De man van Ans heeft een aantal lijsten 
voor mij gemaakt. Ik geniet echt van het schilderen. 
In de tijd van Jan van den Nieuwendijk (oud pastor) draaiden er ook wel eens films in het Citypastoraat. Dat 
gebeurt niet meer. Jan was ook een goeie kerel waar je fijn mee kon praten. 
 
Hoe zie je de toekomst van het Citypastoraat? 
Ik zie het als een zinkend schip en dat is vooral na de corona gekomen. Er zijn veel oude bezoekers en vrijwilligers 
en weinig aanwas. Er zouden meer vrijwilligers moeten komen. Dan zou het ook mogelijk zijn om meer open te 
zijn. De sfeer in het Citypastoraat is soms saai en ik denk dat er meer levendigheid en reuring zou moeten komen. 

 
Heb je nog tips en tops voor het Citypastoraat? 
We leven in een moeilijke tijd: oorlogsdreigingen, het veranderende klimaat en milieuvervuiling. In welke wereld 
komen onze kinderen en kleinkinderen terecht.  
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De mensen zijn meer op zichzelf en lopen met oortjes in. De wereld is vervreemd van de mens. Dat is waarom het 
Citypastoraat moet blijven bestaan en moet proberen om mensen samen te brengen. 
 

Als mogelijkheden ziet Hans grote 
kansen om bijv. stagiaires van 
Saxion (sociaal cultureel werk) 
hier stageplekken aan te bieden. 
Uiteraard moet er dan wel 
voldoende begeleiding zijn. 
Hans ziet ook dat activiteiten voor 
de bezoekers van belang zijn. De 
ruimtes die er zijn worden 
eigenlijk niet voldoende benut. 
Hans zou graag ook tussendoor 
willen schilderen. 
Daarnaast zou het Citypastoraat 
meer ruchtbaarheid moeten 
geven over haar mogelijkheden in 
de kerken maar ook door 
workshops te geven in Enschede. 

 
We bedanken Hans voor dit 
interview en we hopen dat hij nog 
lang ons Citypastoraat mag 
bezoeken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  

 
 
 
 
 
 
 



4 
 

Maandelijkse activiteit in het Citypastoraat….. 
 

  
 

Dit keer waren Sint en Piet even langs geweest en hadden heerlijk banket en chocolademelk 
achtergelaten…….maar dit keer waren er niet zoveel bezoekers vond de Sint……. 
 
Kerst 2024 
 
Anja, vrijwilliger bij het Citypastoraat ging voor in de viering die als thema had ‘’Op weg naar kerst’’. 
Centraal stond het licht als een teken van hoop: hoe donker het kan zijn in ieders leven of in onze tijd, we 
kunnen altijd hoop hebben dat het ‘’licht’’ in ons hart in ons leven komt. Kerstfeest is een feest van hoop 
en licht. Een fijne boodschap voor ons allen. 
Na de viering was er een heerlijk kerstdiner. 
 

 
 
 

 

       Fijne feestdagen en een  
            Gelukkig en gezond 2025 


